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Zápis z  jednání č. 4/2009, 25. 05. 2009, 15:30, v budově ZŠ Rosice 
 

Přítomní: 

Ing. Radek Drnovský 
Renata Ludwigová 
Lucie Bradáčová 
Ing. Gabriela Folvarčíková 
Mgr. Stanislava Žáková 
 

Omluveni: 

Mgr. Karin Schildová 
Ing. Jaroslav Dytrych 
Jaroslav Koblížek 
 

Program jednání, který byl zaslán společně s pozvánkou a následně schválen:  

1. Zahájení 
 
2. Kontrola úkolů 
 
3. Pravidla pro hodnocení výsledků žáků 
 
4. Školní vzdělávací program 
 
5. Odměny žákům za sběr surovin a další úspěchy 
 
6. Návrhy a připomínky členů 
 
7. Schválení usnesení 
 
8. Závěr 

 

ad. 1)  Ing. Drnovský přivítal přítomné, vypracováním zápisu a usnesení byla 
pověřena pí Ludwigová, k podpisu usnesení byla pověřena pí Ludwigová. 
Jednání školské rady se zúčastnila pí Vyhnalíková, která ve školské radě 
nahradí Mgr. Světlíka 
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ad. 2)  V souladu s článkem 5 jednacího řádu ŠR byla provedena kontrola plnění 
úkolů. Všechny úkoly uložené na minulých jednáních ŠR byly splněny 
a vypuštěny z přehledu úkolů. 

ad. 3)  Proběhla diskuse k současně platným pravidlům hodnocení žáků. Členové 
ŠR neměli žádné připomínky. 

ad. 4)  Proběhla diskuse k ŠVP. Bylo dohodnuto, že o změnách ŠVP bude ŠR 
informována prostřednictvím Ing. Folvarčíkové. 

ad. 5)  Žáci se pomocí dotazníků měli vyjádřit, zda souhlasí nebo nesouhlasí 
s odměnou „Výlov rybníku“ za nejlepší sběrače bylin. Důvodem k dotazníku 
byla nespokojenost žáků, kteří se výlovů již zúčastnili a přáli si jinou 
odměnu. Vedení školy tedy hledá způsob, jak děti odměnit. Školská rada se 
shodla na 2 variantách odměn nejlepším sběračům, podle výsledků 
dotazníku: 

a. individuální lístky do multikina – nebo 

b. výlet do Aquaparku (malým autobusem) 

Vedení školy bude informovat Ing. Folvarčíková. 

ad. 6)  Ing. Folvarčíková informovala o způsobech platby Školní družiny. Rodiče si 
mohou vybrat ze 3 variant: 

a. platba přímo na pokladně školy 

b. platba příkazem z banky, kde bude určen variabilní symbol žáka 

c. trvalým příkazem na 10 měsíců (školní rok) 1 200,- Kč tj. 120,- Kč 
měsíčně 

Podrobnější informace – v kanceláři ZŠ 

Pí Ludwigová - dotaz na úspěšnost přijetí žáků ZŠ na střední školy. 
Ing. Folvarčíková – nelze v tuto dobu ještě zhodnotit. Informace bude 
podána na příštím jednání ŠR. 

Ing. Drnovský informoval, že se zúčastnil jednání školního parlamentu, kde 
byla jeho členům nabídnuta spolupráce se ŠR. 

Ing. Drnovský – dotaz zda ŠR podporuje vznik Sdružení rodičů, proběhla 
diskuse, většina členů ŠR považuje vznik sdružení za vhodný, ale 
pochybují, že by rodiče měli o takové sdružení zájem, Ing. Folvarčíková 
zašle stanovy současného OS při ZŠ.  
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ad. 7)  Usnesení z jednání bylo schváleno. 

ad. 8)  Jednání ŠR skončilo v 16:30. Termín příštího jednání byl stanoven na 
pondělí 02.11.2009 od 16:00 v budově ZŠ. Program a pozvánky 
budou zaslány emailem. 

 

Zapsala: Renata Ludwigová 

Zápis ověřil: Ing. Radek Drnovský 
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